

Bestyrelsesmøde, Haveforeningen Moselund

Placering: Fælleshuset

Dato: 30.05.2022

Tidspunkt: 17:00

Deltagere: Rene Søgaard, Jørn Schlaikjer, Malene Thulstrup, Erik Christiansen, Martin Frydendal
Christensen, Peter Elmegaard Adelhelm.
Afbud: Martin Palm

Dagens dagsorden:

1. Thomas have 77 er indkaldt til møde omkring organiseringen af fællesarbejde. Bestyrelsen er interesseret i at inddrage Thomas i beskrivelse af forskellige arbejdsopgaver relateret til fællesarbejde. En indsigt som Thomas bl.a. besidder qua sin tidligere gerning som pladsmand.

a. Implementering af forslag fra GF

Thomas vil i samarbejde med Troels og Ivan se på opsætning af pæle til fuglekasser, flagermuse osv. Thomas henviser til Naturstyrelsen, som har vejledninger til at bygge f.eks. insekthoteller, flagermusekasser, fuglekasser osv.

Plantning af bærbuske skal ske helt til sidst i sæsonen, da planter indkøbt barrodet er meget billigere. Skal ske på den sidste gang fællesarbejde i oktober.

Vi kan evt. kontakte naturstyrelsen for inspiration.

Thomas spørges ind til incitament for at haverne rent faktisk tropper op til fællesarbejde. Han anbefaler at fortsætte med både bod til dem som ikke kommer og mad til dem som deltager.

Opgaver til fællesarbejde:

- Skråningen under busstoppestedet skal luges. Bør ske hver gang.
- Ukrudt omkring skraldespandene ved hovedindgang
- Buskadset ved storskraldhuset, træer skal holdes nede for udsyn v. udkørsel.
- Hække mod Bymosevej.
- Frirumsbeskæring – 4 meters frihøjde, hvor f.eks. lastbiler skal kunne køre i svinget ved fælleshuset, ved festivalpladsen, vejen mod bymosevej etc.
- Beskæring af hække

- En hæk som hænger ud over stakittet med Ringvejen skal klippes.
- Hækkene mod bymosevej, hvor der ikke er udgang. Dvs. fra have 54 og op mod bymosevej + smøgen helt oppe vej bymosevej.

2. Maibritt er indkaldt ift. en evaluering af arbejdet med at administrere af fælleshuset

Maibritt har efter dialog med forskellige medlemmer præsenteret flere forslag til forbedringer til fælleshuset.

- Ny trappetrin op til fælleshuset fra terrassen.
- Nyt gelænder til den udendørs trappe
- Nye lister/silikonefuge på væggene under vinduerne, som er utætte – væggene skal tætnes for vand. Også før at der evt. skal pågå nyt gulvarbejde.
- Der er et ønske om et nyt gulv.
- Der er et ønske om indkøb af nye borde/stole.
- Maibritt efterspørger en fast kontaktperson.

Maibritt ønsker afklaring på, hvorvidt aktiviteterne skal gøre rent efter sig selv.

Det pointeres at det skal de. Den største frustration har været, hvis Maibritt har skullet leje huset ud, og der så har været beskidt efter aktiviteterne.

Hun vil melde ind, hvis ikke det er

Lejekontrakter til udlejning skal færdiggøres og implementeres. En form for brugskontrakt kan også anvendes til aktiviteterne.

Erik vil gerne påtage sig at gennemgå fælleshuset sammen med Maibritt for yderligere at identificere yderligere fejl, mangler og forbedringer.

3. Manglende oversigtskilte

Der er manglende oversigtskilte ved de to indgange.

Rene vil undersøge muligheder for at få produceret nye overbliksskilte

4. Udlægning af rullebump

Der er blevet opsat skilt ved indgangen. Der mangler levering af et beslag til et sidste skilt, som forventes at komme inden længe. Når alle skilte er monteret, kan bumpene udrulles

5. En varmepumpe i køkkenafsnittet i fælleshuset

fortæller, at han har en varmepumpe, som fungerer fuldt ud, og som han vil give til

haveforeningen. Der bliver således kun tale om udgifter til opsætningen.

6. Transportgodtgørelse til. pladsmænd

Den nuværende praksis for kørselsgodtgørelse for kørsel for haveforeningen drøftes.

Nuværende praksis er tillidsbaseret, nemlig at betale for en tankfuld benzin/diesel 1 – 2 gange om året ift. til hvor meget, der bliver kørt i foreningsøjemed.

Ordningen er let at administrere og baserer sig alene på den enkeltes ærlighed. Bestyrelsen mener at denne ordning med fordel an fortsætte i sin nuværende form, i stedet for f.eks. følge de administrativt tunge *statens transportgodtgørelses takster*, som baserer sig på et specifikt antal kørte kilometer.

7. Nøgler til bestyrelsesmedlemmer.

Erik har opdateret og sorteret i nøgler til bestyrelsesmedlemmer. Der udleveres nøgler til bestyrelsesmedlemmer til hhv. containere, fælleshus, lås til bommene.

De er udleveret til Martin F.C.

8. Arrangering af Sankt Hans Aften

Opgaverne blev fordelt, og det blev besluttet, at overskuddet fra salg af vand, vin og øl vil gå som bidrag til Moselund Festivalgruppen.

Bestyrelsens underskrifter:

31.05.2022

Martin Palm

Erik Christiansen

Jørn Schlaikjer

Peter Elmegaard Adelhelm

Martin Frydendal Christensen

Malene Thulstrup

Rene Søggaard